

發展項目期數名稱(「期數」): 21 BORRETT ROAD 第2期

期數所位於的街道的名稱及由差餉物業估價署署長為識別期數的目的而編配的門牌號數:
波老道21號

每幢多單位建築物的樓層的總數:

8號及9號: 21層 (包括地庫3層、地下, 不包括機房層及天台)

10號及11號: 21層 (包括地庫3層、地下, 不包括機房層及天台)

期數的經批准的建築圖則所規定的每幢多單位建築物內的樓層號數:

8號及9號: 地庫4樓 - 地庫2樓、地下、1樓 - 3樓、5樓 - 12樓、15樓 - 20樓

10號及11號: 地庫4樓 - 地庫2樓、地下、1樓 - 3樓、5樓 - 12樓、15樓 - 20樓

每幢有不依連續次序的樓層號數的多單位建築物內被略去的樓層號數:

8號及9號、10號及11號: 4樓、13樓及14樓

每幢多單位建築物內的庇護層(如有的話): 不適用

NAME OF THE PHASE OF THE DEVELOPMENT (THE “PHASE”): 21 BORRETT ROAD Phase 2

THE NAME OF THE STREET AT WHICH THE PHASE IS SITUATED AND THE STREET NUMBER ALLOCATED BY THE COMMISSIONER OF RATING AND VALUATION FOR THE PURPOSE OF DISTINGUISHING THE PHASE:

21 Borrett Road

TOTAL NUMBER OF STOREYS OF EACH MULTI-UNIT BUILDING:

No.8 & No.9: 21 storeys (including 3 storeys of basement levels and Ground Floor but excluding Plant Room Level and Roof)

No.10 & No.11: 21 storeys (including 3 storeys of basement levels and Ground Floor but excluding Plant Room Level and Roof)

THE FLOOR NUMBERING IN EACH MULTI-UNIT BUILDING AS PROVIDED IN THE APPROVED BUILDING PLANS FOR THE PHASE:

No.8 & No.9: Basement 4 - Basement 2, Ground Floor, 1/F - 3/F, 5/F - 12/F, 15/F - 20/F

No.10 & No.11: Basement 4 - Basement 2, Ground Floor, 1/F - 3/F, 5/F - 12/F, 15/F - 20/F

THE OMITTED FLOOR NUMBERS IN EACH MULTI-UNIT BUILDING IN WHICH THE FLOOR NUMBERING IS NOT IN CONSECUTIVE ORDER:

No.8 & No.9, No.10 & No.11 : 4/F, 13/F and 14/F

REFUGE FLOORS (IF ANY) OF EACH MULTI-UNIT BUILDING:

Not applicable